
 RADA  POWIATU 

   w SŁUPSKU           

 

OR-II.0002.12.2015          

        

Protokół Nr XII/2015 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 27 października 2015 roku 

 

 

XII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej                   

nr 202  od godz. 13 00   

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Andrzeja Szaniawskiego komendanta Miejskiego Policji w Słupsku 

Brygadiera Krzysztofa Ulaszka – komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku 

Pana Mariana Daleckiego z-cę Powiatowego Lekarza Weterynarii w Słupsku 

Pana Józefa Pawlaka z-cę Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku 

Panią Agnieszkę Gorzeń i pana Marcina Ziółkowskiego – Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Gdańsku Delegatura w Słupsku 

Panią Martę Bursztynowicz sekretarz powiatu 

Panią Aurelię Anioł dyrektor Centrum Administracyjnego Domów Dla Dzieci  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu.  

Przedstawicieli mediów i wszystkich przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny pani Beata Sadowska. 

      

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 19 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. 

Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 
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Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Andrzeja Kordylasa. 

       

Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

Dnia 22 października br. do przewodniczącego Rady wpłynął wniosek od Zarządu z prośbą                     

o wprowadzenie pod obrady Rady projektów uchwał: 

1)  w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy pomiędzy Powiatem Słupskim a Miastem Słupsk,  

    Gminą  Słupsk, Miastem Ustka, Gminą Ustka,  Gminą Kobylnica,  Gminą Damnica, Gminą  

    Dębnica Kaszubska, Gminą Smołdzino, Gminą Główczyce,  Gminą Kępice oraz Gminą  

    Potęgowo dotyczącej opracowania aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego  

    transportu zbiorowego dla Powiatu Słupskiego” (planu transportowego) wraz z koncepcją  

    organizacji i funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w powiecie słupskim  

    w powiązaniu z Miastem Słupsk, 

2)  w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Słupsk i Dębnica Kaszubska na realizację  

     zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata  

     2016  – 2019”,  

3) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy  

     Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej, 

4) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce i Potęgowo na realizację  

     zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata  

     2016 – 2019”, 

5) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji zadania  

      inwestycyjnego pn. „Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach”  

Głosu udzielam panu Staroście Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – w kolejności uzasadnił konieczność wprowadzenia 

projektów uchwał pod obrady Rady. 

1) poinformował, że od 1 stycznia 2017 roku samorządy powiatowe będą organizatorami 

transportu publicznego zbiorowego. W związku z tym samorządy naszego powiatu doszli        

do wstępnego porozumienia, że wspólnie będą opracowywać i finansować koncepcje 

rozwoju transportu, organizacji funkcjonowania transportu zbiorowego jak również 

realizować, czy zmieniać plan zrównoważonego rozwoju, który mają do tej pory 

opracowany. Jest  też możliwość jeżeli koncepcja wskaże, ze powiat lęborski do nas się 

dołączy, tworząc związek powiatowo – gminny dla organizacji transportu publicznego, 

2) autopoprawka dotyczy umowy z gminami Słupsk i Dębnicą Kaszubską na realizację 

zadania. Termin jest do końca października br. Projekt jest składany wspólnie z gminami 

Słupsk, Dębnica Kaszubska i Nadleśnictwem Leśny Dwór, po to, żeby uzyskać jak 

największą punktację, żeby zdobyć dofinansowanie na realizację tego zadania. 

3) Powiat przyjmie pomoc finansową od Nadleśnictwa Leśny Dwór, 
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4) drugie zadanie z infrastruktury drogowej, które chcą złożyć w tym miesiącu, po zawarciu 

umowy partnerskiej z gminami Główczyce i Potęgowo. Dodał, że samorządy powiatowe 

mogą składać dwa wnioski do trzech milionów i do 50% zadania. Powiat przewiduje                       

w granicach 6 – 7 mln zł. 

5) gmina Słupsk poprosiła powiat o partnerowania w tym przedsięwzięciu, co ułatwi jej                      

w zdobyciu dwa punkty więcej w tej punktacji. Środki te odda powiatowi w realizacji 

zadania drogi Głobino – Podkomorzyce. Natomiast Zarządowi zależy, by gminy z naszego 

powiatu uzyskiwały takie dofinansowanie. Dodał, że gminy mogą składać jeden wniosek                     

o 50% dofinansowaniu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – zapytał, czy pierwsza uchwała dotyczy tylko wyrażenia woli, natomiast 

realizacja planu wróci na komisje.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – potwierdził. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przystąpił kolejno do głosowania 

1) w związku z tym zapytał - kto z  Państwa radnych jest za wprowadzeniem pod obrady Rady  

     projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy pomiędzy Powiatem Słupskim  

     a Miastem Słupsk,  Gminą  Słupsk, Miastem Ustka, Gminą Ustka, Gminą Kobylnica, Gminą  

     Damnica, Gminą Dębnica Kaszubska, Gminą Smołdzino, Gminą Główczyce, Gminą Kępice  

     oraz Gminą Potęgowo dotyczącej opracowania aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju  

     publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Słupskiego” (planu transportowego) wraz  

     z koncepcją organizacji i funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w powiecie  

     słupskim w powiązaniu z Miastem Słupsk, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się  

     wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w pkt 8 ppkt. 2. 

      

2)  zapytał - kto z  Państwa radnych jest za wprowadzeniem pod obrady Rady projektu uchwały  

      w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Słupsk i Dębnica Kaszubska na realizację  

      zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata  

     2016 – 2019”, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w pkt 8 ppkt. 3. 

 

3) zapytał - kto z  Państwa radnych jest za wprowadzeniem pod obrady Rady projektu uchwały  

    w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy  

    Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej, zechce podnieść rękę,  

    kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w pkt 8 ppkt. 4. 

 

4) zapytał - kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem pod obrady Rady projektu uchwały 

    w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce i Potęgowo na realizację zadania  

    w ramach „Programu rozwoju gminnej   i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016–  

    2019”,zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w pkt 8 ppkt. 5. 

 

5) zapytał - kto z  Państwa radnych jest za wprowadzeniem pod obrady Rady projektu uchwały  

    w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji zadania   

    inwestycyjnego pn. „Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach”, zechce  

    podnieść rękę, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w pkt 8 ppkt. 6. 

 

Stwierdził, że projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad w pkt 8 ppkt. 2, 3, 4,5,6,                   

a kolejno  projekty uchwał z ppkt 2,3,4,5 staną się ppkt 7,8, 9 i 10. 

 

Zapytał, czy ktoś z radnych proponuje inne zmiany. Takiej woli nie było. Przystąpił do realizacji 

programu.  

    

Porządek obrad.  

 1. Otwarcie sesji. 

 2. Stwierdzenie kworum. 

 3. Zmiany w porządku obrad. 

 4. Przyjęcie protokołu XI sesji. 

 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

     uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

 7. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Gdańsku  o stanie środowiska na 

     terenie powiatu słupskiego za 2014 rok. 

 8. Podjęcie uchwał:  

     1) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego  

         zarządu, 

     2) w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy pomiędzy Powiatem Słupskim a Miastem Słupsk,  

         Gminą  Słupsk, Miastem Ustka, Gminą Ustka,  Gminą Kobylnica,  Gminą Damnica, Gminą  

        Dębnica Kaszubska, Gminą Smołdzino, Gminą Główczyce,  Gminą Kępice oraz Gminą  

         Potęgowo dotyczącej opracowania aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego  
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          transportu zbiorowego dla Powiatu Słupskiego” (planu transportowego) wraz z koncepcją  

         organizacji i funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w powiecie słupskim  

         w powiązaniu z Miastem Słupsk, 

    3)  w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Słupsk i Dębnica Kaszubska na realizację   

         zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata  

        2016 – 2019”, 

    4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy  

         Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej, 

   5) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce i Potęgowo na realizację  

        zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata  

        2016 – 2019”, 

   6) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji zadania  

        inwestycyjnego pn. „Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach”, 

   7) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica dotyczącej realizacji zadania  

        inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Profesora Poznańskiego w Kobylnicy – Etap II”, 

    8) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Potęgowo pomocy rzeczowej    

         na przebudowę chodnika w ciągu drogi powiatowej 1189G w miejscowości Żychlin,  

    9)  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok, 

  10)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

  9. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2014 rok.  

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zakończenie sesji.       

          

Ad IV 

Przyjęcie protokołu XI sesji     

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że protokół XI sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Zapytał, czy są uwagi? 

Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XI sesji Rady Powiatu, został przyjęty.                                

            

Ad V 

Interpelacje i zapytania 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z Państwa radnych 

chce złożyć interpelację na piśmie. 

 

Czy ktoś z  Państwa radnych  chce złożyć zapytanie?   

 

Interpelacji i zapytań nie było. 

 

Ad VI 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Staroście 

Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył dyskusję nad 

przedstawionym „ Sprawozdaniem”. Głosów nie było.   

 

Ad. VII  

Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Gdańsku  o stanie środowiska 

na terenie powiatu słupskiego za 2014 rok 

    

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - Komisja Rolnictwa i Środowiska                     

w obecności przedstawicieli WIOŚ-u z Gdańska na swym posiedzeniu dyskutowała o stanie 

środowiska na terenie powiatu słupskiego.  

Dzisiaj gościmy Państwa Agnieszkę Gorzeń i Marcina Ziółkowskiego z Delegatury WIOŚ                         

w Słupsku.  

Otworzył dyskusję.  Głosów w dyskusji nie było. Informację Rada przyjęła. 

(Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

             

Ad. VIII.  Podjęcie uchwał: 

 

ppkt 1) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu  

               trwałego zarządu 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego i Komisji 

Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany pozytywnie 

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 21   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/105/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r                      

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 
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ppkt 2) w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy pomiędzy Powiatem Słupskim a Miastem  

            Słupsk, Gminą  Słupsk, Miastem Ustka, Gminą Ustka,  Gminą Kobylnica,  Gminą  

            Damnica, Gminą Dębnica Kaszubska, Gminą Smołdzino, Gminą Główczyce,  Gminą  

            Kępice oraz Gminą Potęgowo dotyczącej opracowania aktualizacji „Planu  

            zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Słupskiego”  

           (planu transportowego) wraz z koncepcją organizacji i funkcjonowania publicznego  

           transportu zbiorowego w powiecie słupskim w powiązaniu z Miastem Słupsk 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany 

pozytywnie.  

Pan starosta omówił wcześniej potrzebę wprowadzenia projektu uchwały pod obrady Rady.                        

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję.  Głosów w dyskusji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/106/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r                 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy pomiędzy Powiatem Słupskim a Miastem 

Słupsk, Gminą  Słupsk, Miastem Ustka, Gminą Ustka,  Gminą Kobylnica,  Gminą Damnica, Gminą  

Dębnica Kaszubska, Gminą Smołdzino, Gminą Główczyce,  Gminą Kępice oraz Gminą Potęgowo 

dotyczącej opracowania aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla Powiatu Słupskiego” (planu transportowego) wraz z koncepcją organizacji                              

i funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego w powiecie słupskim w powiązaniu                           

z Miastem Słupsk została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 3)   w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Słupsk i Dębnica Kaszubska na  

              realizację zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej  

              infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany 

pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję.  Głosów w dyskusji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

wraz  z autopoprawką omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?               

kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/107/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r                    

w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Słupsk i Dębnica Kaszubska na realizację 

zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 

2019” została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

ppkt 4)  w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego  

               Lasy Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej 

        

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany 

pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję.  Głosów w dyskusji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/108/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r                 

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór pomocy finansowej, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

ppkt 5)  w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce i Potęgowo na  

              realizację zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej  

              infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019” 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany 

pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję.  Głosów w dyskusji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

     

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XII/109/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r                  

w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminami Główczyce i Potęgowo na realizację zadania                   

w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata  2016 – 2019”, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

      

ppkt 6) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji zadania  

             inwestycyjnego pn. „Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany 

pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję.  Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – zwrócił uwagę na błąd w uchwale. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania                                

i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/110/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r.                

w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Słupsk dotyczącej realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Rozbudowa z przebudową ulicy Miejskiej w Siemianicach” została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

ppkt 7) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica dotyczącej realizacji  

               zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Profesora Poznańskiego w Kobylnicy  

              – Etap II” 

     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że projekt uchwały był  

omawiany na posiedzeniach Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego                             

i Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowany pozytywnie 

Zapytał, czy radni mają zapytania ? 

Otworzył dyskusję.  Głosów w dyskusji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XII/111/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r.                

w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica dotyczącej realizacji zadania  

inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Profesora Poznańskiego w Kobylnicy – Etap II” została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

      

ppkt  8) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Potęgowo pomocy rzeczowej    

                na przebudowę chodnika w ciągu drogi powiatowej 1189G w miejscowości Żychlin  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że projekt uchwały 

był  omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego                                

i posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowany pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają zapytania ? Głosów nie było. 

((projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały,  zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/112/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r.                

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Potęgowo pomocy rzeczowej na przebudowę 

chodnika w ciągu drogi powiatowej 1189G w miejscowości Żychlin, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu) 

 

ppkt 9) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - projekt uchwały był omawiany                   

na posiedzeniach komisji Rady Powiatu i  zaopiniowany pozytywnie. Zapytał, czy radni mają 

pytania. Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu Staroście 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta - omówił autopoprawkę.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania                             

i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem  wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/113/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r.                

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2015 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 
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ppkt 10) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - projekt uchwały był omawiany                   

na posiedzeniach komisji rady powiatu i  zaopiniowany pozytywnie.  

Zapytał, czy radni mają pytania. Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu Staroście 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta - omówił autopoprawkę. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są pytania. Głosów nie 

było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr  24 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania   i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest za przyjęciem  

wraz z autopoprawką omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?                                   

kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XII/114/2015 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 października 2015r                 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

Ad. IX.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2014 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował radnych,                                

że  Wojewoda Pomorski przekazał informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych na początku kadencji i za 2014 r. przewodniczącego rady i starosty słupskiego.  

W wyniku przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych przewodniczącego rady                             

i starosty słupskiego, nie stwierdzono nieprawidłowości skutkujących koniecznością zastosowania 

procedury określonej w art. 25c ust. 9  i ust. 12 pkt. 3 ustawy o samorządzie powiatowym.    

 

Również Urząd Skarbowy w Słupsku dokonał analizy oświadczeń majątkowych radnych 

złożonych na początku kadencji 2014 – 2018 oraz za 2014 rok. 

Analiza złożonych oświadczeń majątkowych na początku kadencji 2014 – 2018 i za 2014 rok                    

nie stwierdziła nieprawidłowości, w związku z tym nie podjęto działań, o których mowa w art. 25 c  

ust 9 ustawy o samorządzie powiatowym.    

 

Ad. X.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –głosu udzielił Panu Staroście 

Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – poprosił o udzielenie odpowiedzi pana Mariusza Ożarka 

dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku. 
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Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – udzielił odpowiedzi na 

interpelację złożoną na piśmie między okresem sesyjnym przez radną Annę Pietrzak.  

 

(Interpelacja i odpowiedź na nią stanowią zał. nr 26 do protokołu) 

 

(protokół wyników głosowania XII sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27. 10. 2015 roku stanowi 

zał. nr 27 do protokołu) 

 

(wnioski i opinie Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 

20.10.2015r. stanowią zał. nr 28 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  22.10.2015 r. 

stanowią zał. nr 29 do protokołu) 

 

(wnioski i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 27. 10. 2015 r. stanowi zał. nr 30 do protokołu) 

       

Ad. XI.  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – wspomniał w sprawie usunięciu liści na drogach, które zagrażają 

bezpieczeństwu. 

       

Ad. XII.  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został  wyczerpany. Zamknął XII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                             

i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

Integralną częścią niniejszego protokołu stanowi nagranie na taśmie DVD oznaczonym                                  

nr XII//2015 z dnia 27 października 2015 roku i przechowywanym przy protokole w Wydziale 

Organizacyjnym. 

zakończenie  godz. 14 05 

         Przewodniczący Rady 

                   Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 

 

 

 


